

## **AFAL Ramble and Picnic/Randonnée et pique-nique**

Dear AFAL members,

On Saturday 17th May I will organise, in the morning, an easy 2 hour-ramble (a loop) at Port Mahon, (near Sigean) first overlooking the lagoons then by the lagoons (beautiful views\*\*\*!). The ramble will be followed by a picnic at a fine spot overlooking the lagoons and near the car-park.

Sigean is situated between Narbonne and Perpignan. (25kms from Narbonne). For those who feel like it, another ramble will take place in the afternoon either around Roquefort des Corbières, the village where I live or on the beautiful beach of "Le Rouet" near the village of La Palme, according to your wishes.

We can meet at 9.45 at the Mc Donald parking lot in Sigean, which is very easy to find when you leave the "route nationale" and take the road leading to Sigean. I will be waiting for you there and lead you to the car-park of Port Mahon.

If the weather was not fine enough to picnic, we will have a pot-luck lunch at my place in Roquefort. Picnic or no picnic, there will be a "Martine's crêpe-party" after lunch!

Thanks for your replies at the following address: [martineguigue11@gmail.com](mailto:martineguigue11@gmail.com)

Look forward to seeing you on May 17th.

Martine Guigue

---

Chers membres de l'AFAL,

Le samedi 17 mai, j'organise le matin une randonnée facile de 2h (une boucle) à Port Mahon, (près de Sigean), tout d'abord au dessus des étangs, ensuite au bord des étangs (très beaux\*\*\* points de vue). La randonnée sera suivie d'un pique-nique sur un bel emplacement surplombant les étangs, à proximité des voitures.

Sigean se situe à 25km de Narbonne, sur la route entre Narbonne et Perpignan. Pour ceux qui le souhaitent, une autre balade aura lieu l'après-midi, soit autour de Roquefort des Corbières, le village où je réside, soit sur la belle plage du Rouet, près du village de La Palme, selon votre choix.

Je vous propose de nous retrouver à 9h45 sur le parking du Mc Donald de Sigean qui est très facile à trouver lorsque vous quittez la route nationale et prenez l'embranchement de Sigean. Je vous y attendrai et vous conduirai au parking de Port Mahon.

Si le temps n'est pas assez beau pour pique-niquer, nous ferons "auberge Espagnole" chez moi à Roquefort. Pique-nique ou pas, il y aura une "Martine's crêpe-party" après le repas!

Merci de me répondre à l'adresse suivante: [martineguigue11@gmail.com](mailto:martineguigue11@gmail.com)

En espérant vous voir le 17 mai,

Martine Guigue